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Fractie GroenLinks 

 

NAM-injectielocatie Tramweg 

 

Een deze dagen zijn onze vragen m.b.t de injectielocatie van de NAM aan de Tramweg 

beantwoord. Hiervoor onze dank.  

Hierbij ging het o.a. om onderstaande vraag: 

 

“ Vraag 2 

Hoe verloopt de injectie op dit moment aan de Tramweg? Verloopt het storingsvrij, zijn de 

reparaties aan de leidingen voldoende uitgevoerd? 

Antwoord 2: 

Op dit moment wordt aan de Tramweg geen water geïnjecteerd.”  

 

Navraag bij de NAM door onze provinciale collega’s leert dat er nog wel afvalwater via 1 van 

beide putten wordt geïnjecteerd.  

 

Graag zouden wij van u toegelicht zien of hier sprake is van een misverstand, 

miscommunicatie of ?  

 

 


